

CORVETTE® SCUDO CF 50 DIESEL ENGINE OIL

DESCRIPTION:

CORVETTE SCUDO CF 50 is Diesel Engine Oil designed to meet the needs of engines operating in severe service, in on or off-highway applications, where single-grade heavy-duty oils are specified.

APPLICATION:

CORVETTE SCUDO 50 CF is recommended for use in:

- Naturally aspirated, turbo-charged, or super-charged four-stroke diesel engines where SAE 50 engine oils meeting API CF specifications are required.
- Older stationary and mobile equipment operating in the mining, construction, farm, forestry, marine, and generator applications.

BENEFITS:

- Effective control of sludge and soot.
- Good anti-wear protection and oxidation stability.
- Good shear stability for reduced lubricant consumption.

Specifications

CORVETTE SCUDO 50 CF Oils meet the requirements of:
API CF

Typical Physical Characteristics

CORVETTE SCUDO CF 50	Unit	Method	Limits
SAE Grade	-	SAE J300	50
Kinematic Viscosity @ 100°C	cSt	ASTM D 445 -	16.30 – 21.80
Viscosity Index (Min.)	-	ASTM D 2270	95
TBN (Min.)	mgKOH/g	ASTM D 2896	9.0
Density @ 15°C	kg/l	ASTM D 1298	0.8 – 0.95
Flash Point (COC) (Min.)	°C	ASTM D 92	225
High Shear Rate and High-Temperature Viscosity @150°C (Min.)	cP	ASTM D4683	3.7

- These characteristics are typical of current production. Whilst future production will conform to CORVETTE specifications, variations in these characteristics may occur.
- For further guidance on Product Health & Safety refer to the appropriate CORVETTE Product Safety Data Sheet.
- Dispose of the used oil to an authorized collection point. Do not discharge into drains, soil, or water.



كورفيت سكودو سي إف ٥٠ زيت محركات ديزل

الوصف:

كورفيت سكودو سي إف ٥٠ زيت محركات ديزل مصمم لتلبية احتياجات المحركات التي تعمل في الخدمة الشاقة، في محركات شاحنات الطرق السريعة وغيرها، حيث يوصى باستخدام زيوت الخدمة الشاقة أحادية الدرجة.

مجالات الاستخدام:

يوصى باستخدام كورفيت سكودو سي إف ٥٠ في:

- محركات الديزل رباعية الأشواط ذات الشحن الطبيعي أو الجبري حيث يوصى باستخدام زيوت محركات SAE 50 تفي بمواصفات API CF .
- المعدات القديمة -الثابت منها والمتحرك- والتي تعمل في مجالات التعدين والبناء والزراعة والغابات والبحرية وتطبيقات المولدات.

المميزات:

- تحكم فعال في الرواسب ومخلفات الاحتراق الكربونية.
- حماية جيدة ضد التآكل والأكسدة.
- ثبات جيد ضد اللص مما يقلل استهلاك الزيت.

المواصفات:

يفي كورفيت سكودو سي إف ٥٠ بمتطلبات مواصفة معهد البترول الأمريكي API CF.